
PROTOKÓŁ NR 66/13

z posiedzenia Komisji: 

Budżetu, Planowania i Finansów oraz

Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 10 grudnia 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

3. Kamila Pietraszek,

4. Teresa Szczepańska, 

5. Zofia Ujma,

6. Maria Zielińska,

7. Adam Bierowski,

8. Krzysztof Kapała,

9. Roman Kołodziej,

10. Zbigniew Mazurak,

11. Paweł Pituch.

Nieobecni usprawiedliwieni: Mariusz Kubiak.

Zaproszone osoby: 

12. Andrzej Machnica,

13. Agata Młodawska,

14. Anna Król.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Dalsza analiza budżetu na 2014 rok, ustalenia. 

3. Sprawy różne – Komisja Gospodarki Komunalnej, omówienie projektu uchwały. 

Ad. 1 Posiedzenie obydwu komisji prowadził Przew. K.B.P.iF. Pan Artur Wrona.

Ad. 2 Radni po raz kolejny analizowali projekt budżetu Miasta Kowary na rok 2014.

Pani Skarbnik odpowiadała na wszystkie pytania zadawane przez radnych.

Przewodniczący  K.B.P.iF.  P.  Artur  Wrona poprosił  aby  wnioski  do  zmian  w budżecie  przedstawili  radni

najpóźniej do 12-tego grudnia.

Posiedzenie następnej komisji wyznaczył na 12 grudnia 2013 r. na godz. 17:00

Ad. 3 W sprawach różnych K.G.K. zajęła się projektem zmiany uchwały z 2006 r., z późn. zmianami.
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27.VI.2013 r. był zmieniony paragraf 16 tej uchwały, dodany był pkt 3. Projekt uchwały omawiany podczas

posiedzenia  komisji  zawiera  eliminację  tego  punktu,  co  pozwoli  Stacji  Sportów  Zimowych  jak  i  innym,

użytkować  lub  dzierżawić  (zgodnie  z  decyzją  Burmistrza)  teren  a  Burmistrz  nie  będzie  miał  przeszkód

formalno-prawnych aby przychylić się do wniosków (próśb) zainteresowanych w przyszłości użytkowników

terenu.

Projekt tej uchwały omówiła Radca Prawny Rady Miejskiej P. Anna Król.

Projekt uchwały został przegłosowany i zaopiniowany – (8 za).

W  tym  punkcie  omawiano  również  celowość  istnienia  jednostki  Miejskiej  Służby  Ratowniczej.  Radni

zasięgnęli opinii jak można zlikwidować tę jednostkę.  

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  dotyczącej  zmiany

uchwały. 

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                            Budżetu, Planowania i Finansów; 

                                                                                                                                       Gospodarki Komunalnej
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